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Dippach

apartment - 2 bedrooms
79 m2

630.000 €

For sale by Supereal. Two-bedroom apartment with balcony in Dippach!

With a surface area of 78.60 sqm, this apartment features a spacious entrance with a storage room, a bright living room with access to a south-facing balcony,
a separate fully-equipped kitchen, two bedrooms, a bathroom, and a separate toilet.

This property also includes a garage, a cellar, and a space within a shared laundry room.

Located between Luxembourg City and Esch-sur-Alzette, the country’s two main hubs, Dippach offers a pleasant living environment close to nature. The
commune is well-served by bus lines and has a primary school, after-school care facilities, and nurseries. Dippach is also just a few minutes’ drive from the
City Concorde shopping center in Bertrange.

Fees paid by the seller. If you need any further information or an estimate of your property, don’t hesitate to contact our great team! Supereal. smart real estate
services.

••••••••••••••••••••••

À vendre par Supereal. Appartement deux chambre avec balcon à Dippach !

D’une surface de 78,60 m2, il se compose d’une généreuse entrée avec débarras, d’un beau séjour avec accès balcon exposés Sud, d’une cuisine équipée
séparée, de deux chambres, d’une salle de bains et d’un wc séparé.

Ce bien inclut également un garage, une cave et un emplacement au sein d’une buanderie commune. 

Entre Luxembourg-Ville et Esch-sur-Alzette, les deux pôles majeurs du pays, Dippach offre un cadre vie agréable à proximité de la nature. La commune est
desservie par des lignes de bus et est dotée d’une école fondamentale, de maisons relais et de crèches.  Dippach se trouve à quelques minutes en voiture
du centre commercial  City Concorde de Bertrange.

Les frais d’intermédiation sont à la charge du vendeur. Pour plus de renseignements ou une estimation de votre bien, n’hésitez pas à contacter notre super
équipe ! Supereal. smart real estate services.

availability : immediately / reference : s_scu_22377 / year of construction : 1992 / cpe : fef
/ 1 bathroom(s)
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